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ONDERWERP Stand van zaken Strategische Termijn Agenda

Inleiding
Begin dit jaar heeft het Presidium de Strategische Termijn Agenda vastgesteld. Deze is besproken in de 
commissie BEM en met het College. Op deze agenda staan onderwerpen van de Lange Termijn Planning, 
waarvan het Presidium het noodzakelijk acht dat extra aandacht wordt besteed aan de voorwaarden voor 
kwalitatief hoogwaardige kaderstelling en controle. In dit Memo treft u de actuele stand van zaken aan van de 
verschillende onderwerpen.

Stand van zaken – per dossier

Regionale Energie Strategieën
De RESsen 1.0 zitten nu in de besluitvormende fase. De Staten hebben inmiddels positief besloten over de 
RESsen Amersfoort en Foodvalley. Op 22 september volgt de RES U16. Naast een Tussenbalans in 2022, staan 
de RESsen 2.0 voor 2023 gepland. De vraag is of het, gezien deze planning, gerechtvaardigd is om de RESsen 
in de LTA te handhaven.

Actualisatie Nota Verbonden Partijen
De actualisatie van de Nota is in volle gang! Samen met GS en de ambtelijke organisatie en onder leiding van 
Twijnstra Gudde krijgt de nieuwe nota steeds meer gestalte. Statenleden zijn er actief bij betrokken, bv in de 
vorm van lidmaatschap van de klankbordgroep, maar ook door input te geven in verschillende werksessies. Het 
zou kunnen dat vaststelling lichte vertraging oploopt; dat hindert niet. Kwaliteit gaat bij dossiers van de 
Strategische Termijn Agenda immers vóór snelheid.  

Digitalisering & Informatieveiligheid
Er gebeurt véél rondom dit onderwerp. Zo is er in de afgelopen periode een werkgroep ‘Digitalisering en ethiek’ 
opgericht, waarin drie Statenleden meedenken over morele vraagstukken rondom data: willen we alles dat kan? 
Verder worden de Staten periodiek geïnformeerd over de voortgang van het Programma Versterken ICT-Functie 
en Digitale Routekaart. Binnen de organisatie zijn er talloze onderdelen die gestalte geven aan datagedreven 
werken. 
Na verschillende gesprekken met medewerkers van de ambtelijke organisatie blijft bij de griffie de indruk:
- dat de Staten onvoldoende in positie worden gebracht en
- dat al deze losse onderdelen niet / nauwelijks in onderling verband met elkaar staan. 
Een overkoepelende, kaderstellende visie m.b.t. digitalisering ontbreekt vooralsnog. Andere provincies hebben 
ambitiedocumenten, bijvoorbeeld ‘Datavisie provincie Noord-Brabant’. Wat is de ‘Digitale Agenda’ van de 
provincie Utrecht? Hoe sluit dit aan bij het landelijke beleid, wat is het ‘Utrechts aanbod’ op dit onderwerp? Welke 
rol ziet de provincie voor zichzelf, ook in relatie tot partners en gemeenten? Bij de beantwoording van deze 
vragen kan gebruik gemaakt worden van het onlangs verschenen boek ‘De moderne digitale provincie’. Met de 
portefeuillehouder staat een gesprek gepland om te overleggen over deze vragen.

Bodem- en Waterprogramma
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De afgelopen periode hebben we in de commissie RGW het Bodem- en Waterprogramma op verschillende 
momenten onder de aandacht gehad. Dit begon in het najaar 2020 met een informatiesessie, gevolgd door een 
kennisbijeenkomst over Water begin 2021. Daarnaast heeft de commissie RGW op 24 maart jl. de 
consultatieversie van het BWP, het concept Ontwerp, behandeld. De reacties vanuit de commissies zijn 
betrokken bij opstelling van het Ontwerp BWP en dat heeft ter inzage deze zomer. Dit alles toewerkend naar 
besluitvorming begin 2022. 

Sturing op grote projecten
In de FAC is besloten om dit onderwerp te koppelen aan de actualisatie van de Nota Investeren, Waarderen en 
Exploiteren. GS hebben een procesvoorstel gedaan, waar veel ruimte voor de Staten is gereserveerd. De 
oorspronkelijke planning bleek niet haalbaar. Kort voor het reces heeft de FAC een Memo ontvangen met een 
aangepaste planning. Na het zomerreces wordt dit opgestart, vaststelling van de Nota staat geagendeerd voor 
eind Q1 2022. 

Regionaal programmeren wonen en werken
Het Programma Wonen en Werken wordt binnenkort door GS vastgesteld en komt dan ter info naar de 
commissie. Dit programma is tot stand gekomen na een formeel consultatietraject. Op 24 november 2021 staat 
de evaluatie geagendeerd. Daarmee wordt de eerste volledige cyclus afgerond. Dit zal vervolgens, eventueel na 
het aanpassen van de kaders, jaarlijks worden voortgezet.

‘De samenhang der dingen’
Dit onderwerp is van een andere categorie dan bijvoorbeeld de actualisatie van een nota of een programma. Er 
is ook niet één portefeuillehouder verantwoordelijk voor. Toch krijgt dit onderwerp de komende periode de 
aandacht die het verdient:
- op 1 september vindt de aftrap plaats van het gezamenlijk (PS, GS en CMT) leren ‘Omgevingsgericht 

werken’, gevolgd door een werkbezoek aan de Harmelerwaard eind september. Hierbinnen is expliciet 
aandacht voor de wijze waarop de verschillende onderwerpen met elkaar samenhangen. Verschillende 
vragen passeren de revue:

o wat betekent deze nieuwe manier van werken voor de onderlinge samenwerking tussen de gremia?
o Is een categoriale portefeuilleverdeling, fractiewoordvoerderschap en commissie-indeling nog 

passend?
- n.a.v. de SB ‘Groeisprong 2040’ werken we het komende half jaar aan meer inzicht in wat de ambities uit de 

vastgestelde Omgevingsvisie op langere termijn voor (financiële) gevolgen hebben. Eind september staat 
een startavond gepland, waar de verschillende onderwerpen zoveel mogelijk in onderlinge samenhang 
worden gepresenteerd. Ook in de latere uitwerking blijft er aandacht voor ‘de samenhang der dingen’. 

Behandeling in het Presidium
Voorgesteld wordt om kort de verschillende dossiers te bespreken. Aan de hand hiervan kan bepaald worden of 
een dossier nog op de STA blijft staan of niet. Verder kan geïnventariseerd worden of er nieuwe dossiers de 
aandacht vragen. 
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